
 

  Komise volnočasových aktivit (KVA) 

 

Datum konání: 15.6.2016 od 16:00 hod   

Místo konání: společenský sál v Masarykově ZŠ  

 

Přítomní členové: ing. Eva Danielová, Blanka Exnerová, Zdeňka Hubínková, Jan Veselý, Petr Mach, 

Zdeněk Voříšek  

Omluveni:  

Zasedání vedl: Petr Mach – předseda komise 

 

Program: Paní Blanka Exnerová podala informaci o výsledku jednání mezi paní starostkou, jí a 

předsedou naší komise. Na tomto jednání členové naší komise přednesli paní starostce 

nespokojenost s informováním pořádaných akcí MČ veřejnosti. Paní starostka o tomto problému ví a 

přijala nabídku, aby se v budoucnosti propagaci a informování občanů věnovala naše komise.  

Pan předseda Mach domluvil s paní Vojtovou, předsedkyní Svazu aktivních důchodců a paní 

Strasmajrovou, předsedkyní S.P.C.CH setkání s místními zahrádkáři kde proberou společnou 

spolupráci. Dále pan předseda Mach informoval komisi o vzniku DDM v polyfunkčním domě Level, 

s tím, že veškeré stavební úpravy a celkový provoz půjdou na náklady magistrátu HMP. Do bývalé 

kuchyně se umístí pec na keramiku a proběhnou úpravy podlah a WC. Dále se vybudují dělící příčky. 

Nadále budou v Levelu probíhat výroční schůze spolků a znovu plánovaná akademie. 

Komise dále projednala chybějící nezávislost ÚZ a konstatovala, že některé příspěvky jsou svojí 

formou nevhodné a nepřispívají k vytváření nekonfliktního prostředí. 

Dne 25.5.2016 se v polyfunkčním domě Level uskutečnila vernisáž literárního a výtvarného bienále 

Pamatuj si své jméno a charitativní koncert dětského sboru Sovička, na kterém se vybrala finanční 

částka 15.500,-Kč určená na nákup speciálního kola pro postiženou Veroniku Pilnou. Komise se 

shodla, že i nadále je potřeba v těchto akcích pokračovat a při dalších vernisážích v Újezdském 

muzeu řešit charitativní problematiku. V rámci Pochodu pro světlušku se proto počítá s prodejem 

upomínkových předmětů, a 12.11. 2016 při vernisáži Služba vlasti, se opět uspořádá charitativní 

sbírka určená na výcvik asistenčních psů.  

Na všech přípravách a organizacích akcí se bude aktivně podílet komise KVA. 

Komise dále doporučuje řešit grantovou politiku ve větším časovém předstihu, aby Újezdské spolky 

mohli svojí činnost plánovat více do budoucnosti a nemuseli měnit své konkrétní aktivity, na které 

chtějí granty čerpat. 

V 17:00 hod bylo jednání komise řádně ukončeno.  

Komise se opět sejde 12.9.2016, od 16:00 hod.      

   

 
Zapsal: Zdeněk Voříšek – tajemník komise dne 15.6.2016 
Schválil: Petr Mach – předseda komise      
 


